
Protokół z posiedzenia  

Komisji Społecznej  

Rady Gminy Suchy Las 

dnia 30.08.2017 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie gości i członków Komisji. 

3. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję w dniu 31.08.2017 r. 
5. Spotkanie z nowym dyrektorem GOS i wizytacja wybranych boisk gminnych. 

6. Sprawy bieżące. 
7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia 

 
Ad. 1 – 3. 

Przewodniczący Komisji Społecznej K. Pilas otworzył posiedzenie. Powitał członków Komisji i stwierdził 

prawomocność posiedzenia. Wszyscy członkowie Komisji obecni. 

Ad. 4. 

Opiniowanie projektów uchwał. 

 Projekt uchwały w sprawie majątkowej Gminy: Kompleksowa termomodernizacja budynku 

Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawła II w Suchym Lesie. Komisja zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy Brusy. Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 
 Projekt uchwały zmieniającej nazwę ulicy w Biedrusku. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie jednogłośnie. 

 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów, prowadzonych przez Gminę Suchy Las do nowego ustroju szkolnego, 
wprowadzonego ustawą – Prawo Oświatowe. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie jednogłośnie. 
 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 

i przedszkoli niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego organy oraz trybu i zakresu prowadzenia kontroli prawidłowości 
wykorzystania udzielonej dotacji. 

 

Przewodniczący KS K Pilas  – z 5 mln zł na Złotniki, Wójt chce przekazać 2,5 mln zł na Golęczewo. 

Nie ma porozumienia między Gminą, a inwestorem, co nie daje gwarancji wybudowania przedszkola. 

Dobrze byłoby, gdyby porozumienie zostało spisane. 

Radna U. Ćwiertnia – chciałabym Państwa poinformować o moim spotkaniu z Wójtem i radnym M. 

Przybylskim, gdzie rozmawialiśmy o tej sprawie. Radny M. Przybylski sam zaproponował, że jak może, 

to 2,5 mln zł przekazuje na Golęczewo. 

Przewodniczący KS K Pilas  – ale my nic o tym nie wiemy. Nie ma umowy z inwestorem, ani nawet 

notatki z przeprowadzonych rozmów. Jestem za tym projektem, ale warunkowo. Jeśli będzie umowa, 

będę za podczas głosowania na sesji.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 



 Projekt uchwały w sprawie konsultacji z mieszkańcami sołectwa Złotniki - Wieś oraz osiedla 
Złotniki – Osiedle. 
 

Przewodniczący KS  K Pilas – stawiam wniosek, aby obligatoryjnie, jak było do tej pory, w skład 

zespołu konsultacyjnego wchodził sekretarz Gminy. W tej chwili pełniącą funkcję sekretarza jest 

Kamila Ślęzak. 

Komisja przyjęła wniosek pozytywnie jednogłośnie. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

Ad. 5. 

Przewodniczący KS powitał nową Panią Dyrektor GOS Katarzynę Kustoń oraz byłego Dyrektora GOS 

Pana Krzysztofa Linkowskiego. Goście przedstawili i szczegółowo omówili zmiany dokonane w ostatnim 

czasie w obiekcie pływalni Octopus, m. in.: 

 Zmiana technologii wody, która okazała się świetnym posunięciem. Wyraźna stała się lepsza 

jakość wody, polepszyła się frekwencja oraz już zauważalne są oszczędności związane z 

wprowadzoną zmianą. Inwestycja zwróci się szybciej, niż to było zakładane. 
 Zgłoszona została radnym potrzeba remontu rur zjeżdżalni. 

 Radni zapewnieni zostali o prawidłowej izolacji dachu i o braku jakiegokolwiek zacieku w jego 

rejonie. 

 Bowling przynosi minimalny zysk lub zerowy. Pani Dyrektor w chwili obecnej zastanawia się 

nad nową koncepcją w miejscu bowlingu. 
 Dyrekcja zgłosiła potrzebę zakupu nowych kosiarek samobieżnych ze względu na zużycie 

dotychczasowych. 

 

Po rozmowie członkowie Komisji wraz z Dyrektorami udali się wizytować wybrane boiska gminne: 

 Boisko w Złotkowie – radnych zachwyciła nawierzchnia boiska utrzymana w doskonałym 

stanie. Będą prowadzone rozmowy na temat ogrodzenia boiska od strony lasu ze względu na 
wchodzącą na powierzchnię boiska zwierzynę. Komisja miała okazję zwiedzić nowe szatnie, w 

których aktualnie trawa remont. 

 Boisko w Golęczewie – tu również nawierzchnia utrzymana jest w doskonałym stanie.  

 Boisko w Chludowie – należy uzupełnić monitoring, skierowany na boisko. Potrzeba wymiany 

przęsła ogrodzenia boiska. 
 

Przewodniczący KS zapewnił Panią Dyrektor o gotowości pomocy ze strony Komisji w razie 

jakiejkolwiek potrzeby. 

 

Ad. 6. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono godz. 18.30. 

 

Protokółowała:         Przewodniczący: 

Justyna Krawczyk        Krzysztof Pilas 


